

**COUR SUPÉRIEURE  
(action collective)**

CANADA  
PROVINCE DE QUÉBEC  
DISTRICT DE MONTRÉAL

NO : 500-06-001112-206

**FAY LEUNG**

Demanderesse

c.

**DOORDASH TECHNOLOGIES CANADA  
INC. & AL**

Défenderesses

---

**AVIS PUBLIC / PUBLIC NOTICE**

Ceci donne suite aux avis publics donnés conformément au jugement du 23 décembre 2021.

This is further to public notices already given in accordance with the judgment of December 23, 2021.

Une audience est convoquée **le 18 mars 2022 à 14 h, à la salle 15.06 du Palais de justice de Montréal**, alors qu'il sera demandé à la Cour supérieure du Québec d'approuver une Entente de règlement conclue en décembre 2021.

A hearing is set on **March 18, 2022, at 2:00 p.m., at the Montréal Courthouse**, when the Superior Court of Québec will be requested to approve a Settlement Agreement concluded in December 2021.

L'audience est publique et toute personne intéressée peut se présenter :

The hearing is public and any interested person may attend:

**Le 18 mars 2022 à 14 h à la salle 15.06 du Palais de justice de Montréal (non plus la salle 17.09 comme annoncée précédemment)**

**On March 18, 2022 at 2:00 p.m. in courtroom 15.06 of the Montréal Courthouse (no longer courtroom 17.09 as indicated previously)**

Toute personne intéressée peut également observer le déroulement de l'audience en se joignant par le lien virtuel Teams suivant (à composer sur un serveur internet) :

Any interested person may as well observe the proceedings of the hearing by joining by Teams weblink as follows (to dial on an internet server):

<https://url.justice.gouv.qc.ca/BAYDij8>

Pour plus d'informations, veuillez visitez le site internet suivant :

For more information, please consult the following website:

<https://lambertavocatinc.com>



---

PIERRE-C. GAGNON, J.C.S.